
Podczas spotkania KOOPDREW Lasy Państwowe przedstawiły założenia do sprzedaży
drewna.

Dodano: 18.09.2014

Podczas spotkania KOOPDREW mówiono, min. o nowych rynkach zbytu, zasadach sprzedaży drewna
i pozycji przemysło drzewnego w Unii Europejskiej.

Andrzej Ballaun - dyrektor Biura Marketingu w Dyrekcji Generalnej LP mówił o przyszłorocznej
możliwości i wyborze, jakiego będą mogli dokonać właściciele przedsiębiorstw w sprawie  podpisania
umowy  zakupu  drewna  na  rok  bądź  na  dwa  lata.  W  kwestiach  cen,  w  drugim  roku  umowy,
przewiduje się możliwość ich zmian.
Dyrektor Ballaun zaznaczył, że ceny minimalne na aukcjach internetowych w aplikacji ?e-drewno?
zostały pomniejszone o około 2 proc. w porównaniu z ceną minimalną z 2013 roku. Również mówił o
konieczności  uszczegółowienia  procedury sprzedaży ofertowej  dla  przedsiębiorców realizujących
nowe inwestycje i dla tej grupy zagwarantował wzrost puli surowca drzewnego.

Tegorocznym hasłem przewodnim spotkania  było  poszukiwanie  nowych  rynków sprzedaży  jako
szansy dla przemysłu drzewnego. Zwiększenie zbytu spowoduje większe zapotrzebowanie na drewno
i możliwe, iż i jego pozyskanie.

Podczas  KOOPDREW obecny  był  Kimmo Jarvinen z  Finlandii,  sekretarz  generalny  Europejskiej
Organizacji ds. Przemysłu Tartacznego (European Organisation of the Sawmill Industry- EOS), który
mówił o europejskim tartacznictwie, drugim, obok meblarskiego podsektorze przemysłu drzewnego,
stanowiącego ważną część unijnego przemysłu wytwórczego.- Jego ożywienie może pomóc osiągnąć
cele unijnych polityk dotyczących przemysłu i  energii,  a  tym samym reindustrializacji  Europy -
podkreślał.
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